
Protokół Nr 32/2018 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 10 września 2018 roku w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1550 

 

W posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej wzięło udział 8 radnych. 

Nieobecni byli: Robert Fila,  

Posiedzeniu przewodniczył Sebastian Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Dom Dziecka „Ochronka” im. św. Brata Alberta w Stalowej Woli – informacja o działalności. 

4. Dom Dziecka w Stalowej Woli – informacja o działalności. 

5. Zaopiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

6. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności 

dołączono do protokołu.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają uwagi 

proponowanego porządku obrad? Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za -7, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Dom Dziecka „Ochronka” im. św. Brata Alberta w Stalowej Woli – informacja 

o działalności. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  



Komisja zapoznała się z informacją o działalności Domu Dziecka „Ochronka” im. św. Brata 

Alberta w Stalowej Woli 

 

Ad. 4. Dom Dziecka w Stalowej Woli – informacja o działalności. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Komisja zapoznała się z informacją o działalności Domu Dziecka w Stalowej Woli.  

 

Ad. 5. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2018 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. 

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 

do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów pracy. 

W trakcie omawiania punktu do Komisji Zdrowia dołączył radny Stanisław Anioł. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-7, przeciw-1, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2018 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej 

i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych 

centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

Uchwałę Nr XXXIII/228/09 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 marca 2009 r. 

w sprawie ustalenia dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego 

regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy 

oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających 



ze stosunku pracy, a także szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/228/09 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 marca 2009 

r. w sprawie ustalenia dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych 

składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, a także szczegółowy sposób 

obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

  

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Praktyka-

doświadczenie-kariera” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 

(PO WER).  

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Praktyka-doświadczenie-

kariera” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER).  

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Praktyki 

zawodowe - dobra inwestycja w przyszłość” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój (PO WER).  

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Praktyki zawodowe - dobra 



inwestycja w przyszłość” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO 

WER).  

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2018 rok. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2018 rok. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu na lata 2018 -2033. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu na lata 2018 -2033. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka 

Akcyjna, stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli 

Spółka Akcyjna, stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2018 roku. 



Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2018 roku. 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich Komisji. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do protokołu nr 31/2018? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za -8, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja przyjęła protokół jednogłośnie. 

Ad. 6. Wolne wnioski. 

Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak 

poinformowała, że ustawodawca nałożył kolejne obowiązki na pracodawców odnośnie podwyżki 

płac dla pielęgniarek i innych pracowników służb medycznych bez wskazania źródła 

finansowania. W związku z powyższym w przeciągu najbliższych kilku miesięcy spowoduje to 

negatywny wpływ na finanse Zakładu. Każdorazowo w ciągu miesiąca na same pochodne dla 

pielęgniarek brakować będzie ok. 5 tys., a dotyczy to tylko jednej grupy zawodowej. Wliczając w 

to wysługę lat, dyżury nocne i świąteczne będzie się to wiązało z ogromnymi stratami dla zakładu. 

Radny Wojciech Korkowski powiedział, że liczy na to, iż finansowanie świadczeń zdrowotnych 

w takich zakładach jak ZPO się zwiększy, ponieważ w pespektywie czasu będzie się to wiązało 

z likwidacją takich placówek. Radny powiedział, że sama reforma płac w poszczególnych grupach 

zawodowych jest słuszna jednak powinny iść za tym odgórnie środki finansowe. Obecnie 

przerzuca się koszty podwyżek na zakłady, które same w sobie nie generują zysków i nie mają 

stabilności, jeżeli chodzi o pacjentów. Na tym dyskusję zakończono. 

 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 
 

Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

Sebastian Nabrzeski 

 


